
Forslag til årsmøte 2024 i HSK 
 
Fra: Bjørn Brække 
 
Disse tiltakene kan gjøres til prosjekter, og finansieres med støtte fra div. fond og 
stiftelser. Folk i klubben er dyktige til slikt. 
 
Ang flis i lysløypa: 

A- Slutte å bruke grus når vi retter ut og etterfyller i løypene, og begynner å bruke flis 
i stedet. Da får vi bedre vinterløyper, og flis holder seg bedre enn bark. 

B- Fylle på flis i utsatte steder i lysløypa;  
- Bakken ved den store stenen 
 -Tur/retur- bakken.  
Disse stedene er spesielt utsatt for slitasje ved skiføre, og gjør nedfarten 
krevende. Også svingen i bakken ned mot der lysløypa på toppen vender tilbake 
mot Høiåsmasta er utsatt for slitasje, og bør dreneres og fylles opp med flis. 

C- Flislegge den korteste delen av lysløypa på Høiås. 

Ang utbedring av lysløypa: 

D- Rydding av lysløypa var på gang, og skulle legges inn i ny handlingsplan iflg 
årsmøtevedtak i 2022? Savner behandlingen av dette. 

E- Forsterke broen i løypa ned mot Gruveveien slik at løypemaskin også kan brukes 
her. Det er god plass til maskinen ellers i traseen, også mot Stangås. 

F- Rydde skiløypa helt opp til Stangås. Er ikke mye som skal til før det er mulig å 
kjøre med enten løypemaskin eller sporsetteren. 

Ang lys i lysløypa: 

G- Bytte til LED- lamper i hele lysløypeanlegget. 

 


